
Targi w Łodzi
Targi Film Foto Wideo uznajemy za udane, jak co roku klasy fototechnika odliczyły się na tej
największej imprezie w Polsce. Bardzo wielu wystawców wiele nowości, a wszystko to można było
dotknąć i sprawdzić jak działa. Do  zobaczenia za rok.


